
 

Referat – Fynske Idrætsforbund 

Mødegruppe: Bestyrelsen  

Dato 15-03-2023 kl. 18.00 

Sted Kontoret 

Deltagere Bernt Nielsen (BN), Christel Gall (CG), Leif Rasmussen (LR), Annie 
Stolzenbach (AS), Andreas Kjeldsen (AK) og Carsten Lausten (CL). 
Ansvarlige benævnes med initialer. 

Fraværende Charlotte Laursen (ChL), Jan Jager (JJ), Ole Hansen (OH), Johnny 
Rusbjerg (JR),  

Referent CL 

Referat udsendes senest: 17-03-23 

Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Ans-
varlig 

1 Godkendelse af referat Godkendt 
 

 

2 Nyt fra formanden Møde i Kulturregionen 14/3, positivt møde, formanden Anne 
Mølgaard var med, hun har fået bedre forståelse for 
arbejdet, og det fortsætter uændret i denne periode.  
Invitation til DIF-informationsmøde om det nye projekt med 
AP Møller Fonden. 

 

3 Nyt fra kasserer Regnskabet er godkendt af revision. Regnskabet er 
omstruktureret så det passer bedre med kulturregionens 
midler. 
AS gennemgik regnskabet. 
Motionsguide ordningen stopper i den kendte udgave, men 
forsøges genopfundet i en ny version. De resterende midler 
forsøges overført til i år, men er foreløbig hensat på 
balancen. 
Budgettet tidligere uddelt, fremsendes når AS pc fungerer. 

 

4 Opfølgning på seminar Der er udsendt en sammenfatning. 
Enighed om det er godt og brugbart materiale. 
Drøftelse af vedtægtsændring. AS havde lavet et forslag i 
forhold til §2 og 3. CL laver et udkast ud fra det drøftede, og 
udsender til AS og CG, og efterfølgende til resten af 
bestyrelsen. 

 
 
 
CL 
 
 

5 Repræsentantskabsmøde 

planlægning 

Der skal tages kontakt til forbundene ud fra den 
fordelingsliste der er lavet. CL genudsender listen, der 
sendes til formand, næstformand og kasserer. Samt info 
om puljerne. 
Mad genvalg til Finjaut i Bellinge. 
Smertegrænse for tilmeldinger i forhold til oplægsholder 20 
pers. Mulig afløser dræftet. 
Drøftelse af valg. AS kontakter ChL. 

Alle 
CL 
 
 
CL 
 
 
AS 

6 Løbende sager Sportslørdag Meget positiv brugerundersøgelse både 
foreninger og besøgende (er tidligere udsendt). 
Projektgruppen har evalueret og vi er supergodt tilfredse, 
evaluering med kommunerne i styregruppen 17/3.  
 
Højbjergbanen Der er fremsendt skrivelse med 
frustrationer over langsommeligheden til byrådet, svaret er 
kommet fra borgmesterforvaltningen, hvilket tolkes positivt. 
 
Kærby Mose - Ikke noget nyt 
 
Kanalgennemsejling – AS har fået de ønskede papirer 
vedr. ansøgninger og budget. 

 
 
 



 
Projekt med DGI/SIKO vedr. BU idræt i Odense - der er 
taget en del kontakter, men det går ekstremt langsomt. 
Midler til pilotprojekt vedr. fritidsvejledning på 2 udvalgte 
skoler, kommer. 
 

7 Orientering AS: SAI GF 27/3. 
CL: Hovedbestyrelsen i orienteringsforbundet kraftigt 
forynget. 

 

8 Evt. -  

Mødet slut 20.46 
 
 
Forbund der ikke er medlemmer hos FI 

Dansk Automobil 

Boksning 

Cricket 

Curling 

Floorball 

Faldskærm 

Hang- paragliding 

Militær 

Rulleskøjte 

Softball 

Styrkeløft 

Moderne 5 kamp 

Surf rafting 

 


